
 

 

Številka: 032-10/2023-1 

Datum: 17.05.2023 

 

ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE ŠMARTNO PRI LITIJI 

 

 

ZADEVA: Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov podanih na 4. redni seji Občinskega sveta Občine 

Šmartno pri Litiji ki je potekala dne, 12.042023 

 

Matej Sirk: Svetnik predlaga, da bi se sanirala žična ograja pri osnovni šoli (od avtobusne postaje do šole). 

ODGOVOR: Menimo, da je žična ograja , ki ločuje igrišče od lokalne ceste v pristojnosti OŠ Šmartno. Na OŠ 

Šmartno smo naslovili prošnjo za ustrezno obravnavo in rešitev problema. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Veronika Jesenšek: Svetnica je podala vprašanje občanov, ki jih zanima ali občina pripravlja projekt 

kolesarske poti. Povezava iz smeri Šmartna proti Litiji. Oziroma, če se občini kaj dogovarjata o tem 

projektu.  

ODGOVR: Občina ne pripravlja projekta kolesarskih poti, je pa v letošnjem letu dvakrat poizkusila pridobiti 

ponudbo za izdelavo celostne prometne strategije občine, ki je osnova za prijavo na razpise, tudi za gradnjo 

kolesarskih poti. Pri izbiri izvajalca nismo bili uspešno, razlog pa je predvsem v tem, da se pripravlja novi pravilnik 

(še ni sprejet), ki bo spremenil način izdelave CPS. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Alojzij Smrekar: Na cesti Dolnji Vrh – Razbore je prometni znak »nevarnost« že v prepadu. 

Svetnik prosi, da bi se očistili vsaj tisti dve avtobusni postajališči, ki sta postavljeni. 

ODGOVOR: Zadeva je problematična tako z varnostnega vidika, kot tudi z vidika sanacije (finančna sredstva). 

Gre za cesti, ki je dejansko bližnjica in se ji da izogniti. Menimo, da domačini tvegajo prečkanje te zelo 

problematične točke. Občina je že pred leti (po vetrolomu) s prometno signalizacijo prepovedala promet po 

omenjeni javni poti. 

 Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Pesek ob bankinah, ki je bil nasipan, ta torek, ga ni več.  

ODGOVOR: Na nekaterih mestih, zaradi reliefnih posebnosti v kombinaciji z obilico dežja bankine ne obstanejo 

daljše obdobje. V želji po rešitvah se vedno odzovemo pobudam in poizkušamo zadeve sprotno sanirati. 

Svetnik je podal predlog županu, da se vsi osebni problemi v krajevnih skupnostih, podajajo izključno 

predstavnikom krajevnih skupnosti, njihova naloga pa je, da to posredujejo občinski upravi, da vsak 

posebej ne hodi na občino. Če je to možno. 

Ponovno je podal predlog, da se zaposli dodatnega delavca na vzdrževanju.  

Občina se strinja, da je zalogaj za trenutno vzdrževalno ekipo velik, če ne celo prevelik. Velja pa omeniti primer, 

ko je recimo Javni zavod Bogenšperk nedavno razpisal mesto za vzdrževalca in ni dobil resnega predloga osebe, 

ki bi bila omenjeno delo zmožna opravljati. Stanje pozorno spremljamo in v kolikor bo možnost ekipo razširiti, bo 

občina to tudi storila. 

Svetnika zanima, če lahko predpogodbo (nakup zemljišč za vrtec) dobijo v pogled. 

Predlog je bil na seji sprejet in predpogodba je bila svetniku ponujena v vpogled, česar svetnik ni izkoristil. 

Franc Props: Svetnik je pohvalil župana in občinsko upravo, da jim je uspelo skleniti predpogodbo za odkup 

zemljišča za gradnjo vrtca na novi lokaciji, kar je izgledalo še tri mesece nazaj misija, ki se je nihče ni želel 

lotiti.  

Predlaga uskladitev odlokov o ustanoviti javnih zavodov glede obravnave in potrjevanja sistemizacij 

delovnih mest na občinskem svetu. 

ODGOVOR: Občinska uprava, bo pregledala odloke in pripravila ustrezne popravke. 


